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   " ויחי פרשת " 
 רטס ו ר ו/ מאת   קיום השבועה ליעקב 

לפני מותו קורא יעקב לבנו, ליוסף, ומבקש ממנו )בראשית מ"ז כ"ט(: "אם נא מצאתי חן בעיניך, שים נא ידך  
תחת ירכי, ועשית עמדי חסד ואמת, אל נא תקברני במצרים". יוסף מבטיח לאביו )שם פס' ל'(: "אנכי אעשה  

ט כ"ט(. ואכן, עם מותו של יעקב  כדברך". ויעקב מצווה גם את שאר בניו לקוברו במערת המכפלה )בראשית מ" 
מספרת התורה שיוסף עלה לקבור את אביו, ויחד עמו עלו אחיו, כפי שנאמר )בראשית נ' י"ג(: "וישאו אתו  
בניו, ארצה כנען, ויקברו אתו, במערת שדה המכפלה". ואכן, מילוי האותיות של "אם נא מצאתי חן בעיניך,  

 ו אתו בניו, ארצה כנען, ויקברו אתו, במערת שדה המכפלה" . "וישא3216שים נא ידך תחת ירכי" שווה 
 .. יוסף קיים את שבועתו לאביו, והוא ושאר אחיו קברו את יעקב במערת המכפלה3216שווה  

 
 

 נר זיכרון 

 

 תשס"ט טבת  חי" -ז"ל  עפרה קין 
 

 תשס"ט טבת  כ' -ז"ל    לוי -אסתר דה
 

 כ"ב טבת תשע"ג  -ז"ל  מנחם לוטן 
 

 תשס"ה טבת  כ"ד -ז"ל ברכה גורן 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 שהשמחה במעונם 
 טוב   -   מזל 

 

 לאור ועדן.   , הנינה, בת בכורה זיו - לתרצה ורפי אלון, ללאה ומאיר כהן ולכל המשפחה להולדת הנכדה 
 

 להולדת הבן. להודיה ועדין קריסמן ולכל המשפחה  
 
 
 
 
 
 
 

 #   2580וג מקוצר  חי   - מטלפון ביתי נייח    )מתוך הקיבוץ(   - שר"פ    מוקד 
 ובחו"ל. בנייד מכל מקום בארץ   073-2341234או לטל' 

 
 

 
 

 שבת    זמני         
  

  16:11  שבת  הדלקת נרות 
 

 16:31    שבת מנחה וקבלת  

 

 17:21   השבת צאת 
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 מהמרכולית 
 

 (, נספור מלאי במרכולית.  31.12י"ט טבת ) )הקרוב( ביום ראשון,  -ספירת מלאי 
 .  16:00-8:00סגורה בין השעות  לכן המרכולית תהיה 

 אחה"צ. 19:00-16:00ובין  בבוקר 6:30 8:00 -המרכולית תהיה פתוחה רק בין 
 בהתאם. נא להתארגן 

 תודה צוות המרכולית.                  
 
 

 
 

  דף מידע שבת פרשת ויגש וכו'", מי יציל את הבית שלי "תגובה ל
 

ד, השכילה לדייק הכותבת ואכן המרחב הציבורי בקיבוץ הוא ממש מרחב ביתי כך שיש "לענ
 .לקבוע בו כללים על מנת שתשמר בו אסתטיקה של החיים )אך לא כזו של מוזיאון(

 

שלא בטוח שתהיה בעלת אכיפה ראויה ואף סביר  -עם זאת, לפני שרצים להקים ועדה נוספת
 .יש לראות מה הכלים העומדים לרשותנו כעת - בלבד "ועדת רוחב"שתהיה  

 

 .)גילוי נאות: אני מרכז הועדה( וכן צוות הנוי והחצר   ועדת תכנון   -   ד כלים אלו פשוטים מאוד "ובכן, לענ 
 .י החינוך "בתים עד צביעת הסילואים ע משיפוצי - ועדת תכנון דנה ומאשרת פרטים גדולים כקטנים

 

 .הנראות של כל מה שמחוץ לבתים להוציא דרכים ותשתיות -הנוי תפקידו 
 

 .בטוחני שברגע שכלים אלו ינוצלו במלואם וללא משוא פנים לא נדרש לועדה מיותרת נוספת
 

 .יוחאי רבי    
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 שלוחות  - מכינת העמק
 

אבל בכל זאת   ,במילואים בדרום כך שלצערי איני נמצא עם המכינה ביומיום אני עדיין נמצא 
 חשוב לי מאוד לעדכן בעשיית המכינה לאורך השבועות האחרונים.

 

  - לפני שהחניכים יצאו לחופשת חנוכה הם ארגנו הדלקת נרות ברחבת בית הכנסת שכללה
לילדים, ריקודים, סופגניות והרבה שמחה. החניכים עבדו רבות על תכנית זו  תחנות הפעלה  

 ומהפידבקים ששמעתי גם הצליחו להעלות חיוך על פני הציבור הרב שהגיע בימים לא פשוטים אלו. 
 

המכינה מנסה לחזור לשגרה מסוימת אחרי חופשת חנוכה, במסגרתה החניכים נמצאים בקיבוץ  
וסיור במקומות שונים בארץ,  שבועות ופעם בחודש יוצאים לשבוע משימה שכולל התנדבויות  3

 ככל הנראה לאזור המרכז. לפני חנוכה התנדבו החניכים בחקלאות בערבה ובעוד שבועיים יצאו 
 

במסגרת היומיום ממשיכים החניכים להתנדב פעמיים בשבוע אחר הצהריים עם ילדי נשות המגויסים,  
 ובנוסף נפגשים אחת לשבוע עם מבוגרי הקיבוץ.  

 

כפי שתוכנן מתחילת השנה, מתנדבים החניכים ברחבי העמק, כולל בחוות עדן  בימי רביעי,
ובביה"ס שקד, שם גם ישנם ילדי הקיבוץ. במהלך ימי רביעי אף ממשיכים מספר חניכים קבועים 

 להתנדב בגני הילדים. 
 

החניכים במכינה אחראים על סדר היום ומחולקים לוועדות שונות )קצת כמו בקיבוץ...(, והועדה 
שאחראית על הקשר עם הקיבוץ נקראת ועדת קהילה. ועדה זו מתכננת חודש מראש את הפעילויות  

המקשרת. התכנון הקרוב לט"ו בשבט נבנה בימים אלה    , שנעשות עם הקיבוץ יחד עם אבישג גלעד 
 בבית דורות. וככל הנראה יהיה קשור בעבודה משותפת עם וותיקי הקיבוץ  

 

ברמה האישית, מחמם מאוד את הלב להגיע מהמילואים שבדרום ולשמוע על הקשר החיובי 
 והעמוק שנוצר בין חברי הקיבוץ לחניכי המכינה, מכל הגילאים ומכל השכבות.

 

לסיום, לכל פניה בנושא המכינה ניתן לפנות אליי )אם כי אני נמצא בזמינות נמוכה(, ובעיקר  
 -  לאנשי הצוות שמחליפים אותי בימים אלו 

 . 0545423281 – שירי גורמן, המנהלת החינוכית
   .0502016044 - שי דדון, ממלא מקומי בניהול המכינה

 תמיר וצוות מכינת העמ"ק.  - בתפילה לבשורות טובות  
 
 
 
 
 
 
 

 
 ביחד אנחנו יותר חזקים 

 

   9בבוקר יום שישי, ט׳ בשבט )בין השעות חיבור עם שאר הקיבוצים הדתיים בעמק, בביוזמה ו 
בו נארח ונחבק את   מפגש קהילות של הקיבוצים הדתיים בעמק,נקיים , 19/1/2023(, 11 ל

 .בשלוחות כאן  קהילות שדה אליהו ועין הנציב, אצלנו 
 

משהו אישי לכל משפחה  ו , ועוגה חיבורים, קפההופעה של הרכב ״פרשת דרכים״,  -בתוכנית 
 .שתגיע משדה אליהו ועין הנציב וכו׳ 

 

 .אשמח שתפנו אלי כאלו המוכנים להירתם להרמת האירוע,  מבינכםאם יש 
 

 . אורן  שבת שלום,
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 מהמרפאה 
 

 31.12  -1-5.1 - שעות פתיחת המרפאה בשבוע של

 חגית ו.   -בת שלום ש          
 

 פנסיה
 

חודשים אחרונים למדתי את התפקיד   3-כידוע נבחרתי להחליף את רפי בן אבי כאחראי פנסיה. ב
 . אני יודע שאני נכנס לנעליים גדולות שהשאיר אחריו רפי.  בהסתכלות וניסוי

 .  ילשמחתי, רפי הסכים להיות לי ליועץ בכל בעיה שתבוא וזה קצת מרגיע את חששותי
קף התפקיד הוא רבע משרה, מה שאומר שלא אהיה יאני מתחיל בתפקיד רשמית. ה 1/1/2024 מהחל 

 זמין בכל יום.  
אין לכתוב למייל הפרטי,   EMAIL  : pensia@shluhot.comלתקשורת בנושא פנסיה בבקשה לכתוב ל

 שם זה עלול ללכת לאיבוד.
 .יש גם תא דואר לניירת כשמבקשים להעביר אלי, התא בטור השמאלי

בימים אלו מתפרסם מכרז לחברי ציבור בוועדת פנסיה, אשמח לבחירה מוצלחת שתתן לי יועצים טובים  
 לעבוד איתם.

תודה לרפי על כל שנות עבודתו במסירות וחריצות, בזכותו יש לכולנו פנסיה. יישר כוח גדול, תודה על  
 חפיפה מקצועית, הרבה בריאות ותהנה מהזמן שהתפנה.

 . עמנואל         

 
 ממשאבי אנוש

 

 לקיבוץ שלוחות דרושים: נציגי ציבור לועדת פנסיה 
לאחר שנבחר עמנואל צייגר לריכוז הועדה, ועדת הפנסיה מחדשת את פעילותה ואנו פונים לאיתור נציגי  

 ציבור. תודה רבה לרפי אלון ורותם שכטר שעוסקים בנושא זה בשנים האחרונות. 
 להלן מכרז בעניין:

 ריכוז וטיפול בענייני הפנסיה, אחריות על יישום הוראות הסדר הפנסיה.מהות תפקיד הועדה: 
 תפקידי הועדה: 

 מבקרת ומגבה את עבודת אחראי פנסיה. -
 יוזמת שינויים בנוהל עבודה. -
 אחראית לעדכון הסדר הפנסיה ומימוש ההחלטות שהתקבלו במסגרתו. -
המוסמכות של הקיבוץ, תוכניות הפקדות רב שנתיות לפנסיה אחראית ליזום ולקדם בפני הרשויות   -

 ח הסדר זה. ווהקצאת מקורות מתאימים לעמידת הקיבוץ ביעדים שהוגדרו מכ
 דרישות התפקיד: 

   .יתרון  - ניסיון, ידע, הכשרה בתחום הפנסיוני -
 דיסקרטיות.  -
 יושר ויושרה. -
 יחסי אנוש טובים.  -
 לויאליות ואכפתיות.  -

 משקיף. -  נציגי ציבור )חברים 'קלאסיים' בלבד(. מנהל קהילה 2רכז פנסיה,  הרכב הועדה:
 . תדירות המפגשים: לכל הפחות אחת לרבעון   שנים )ללא מגבלה עם מס' קדנציות(   4משך כהונה:  

 

 masha@shluhot.comמש"א בדוא"ל:  -למעוניינים ניתן לפנות לרננה
 . 11.1.2024עד לתאריך   052-7710112 - או בנייד

 

 
 קבלת רופא  קבלת אחות  בדיקות דם 

 קבלת קהל 
 מזכירה 

 טיפת חלב 

8:10-7:30 א'  10:00-12:30  8:00-9:00  

  10:00-11:00 11:30-14:00 10:00-15:00 7:00-8:10 ב'

 ג'
    

7:30-11:30 
 (בתאום עם אורה)

 ד'
7:30-8:10 

10:00-12:30 
13:00-17:00 

 
13:30-16:30 

 
  

  8:00-9:00  8:30-10:30 7:00-8:10 'ה

-8:30  ו' 21 :30 8:30-10:30 8:00-9:00  

mailto:pensia@shluhot.com
mailto:masha@shluhot.com
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 מן המזכירות 
 

 מוזמן צביקה וקסמן:  - המשך דיון בנושא המלצות צוות אגרות  .1
 התקיים המשך דיון בנושא המלצות צוות אגרות.  .1
יוצג מתווה   -  בנושא הנוי  .2 ובסופה  זה  בנושא  ההמלצה שברבעון הראשון תבוצע עבודה 

לאישור להחלטת הקהילה האם לבצע הפרטה זו, תוך שיקוף המשמעויות להפרטה הזו,  
 כאשר עד אז הנושא יתוקצב מהבצ״מ )בלתי צפוי מראש( וימשך בהתאם לקיים היום. 

בנושא זה עלו הסתייגויות לגבי בשלות ההחלטה להעברת חדר האוכל לעסקים    -  חדר אוכל .3
וקבלת משוב   ציבור'  'שיתוף  וקהילתיים. לאחר ערב  על מגוון היבטים עסקיים  והשפעתו 

 החברים בנושא, יתקיים דיון נוסף במזכירות בנושא זה. 
 בהמשך לדיון בסוגיה, הנושא יגיע לדיון בוועדה כספית.    - החזרי הלוואות שיכון  .4

 

 :2024תהליך שיתוף ציבור ואישור עקרונות תקציב קהילה  הגדרת המשך  .2
 יתקיים ערב שיתוף ציבור להצגת ההצעה לחברים. .1
 . לאחר קבלת משוב מהחברים, יתקיים דיון על ההערות וההסתייגויות, בצוות האגרות 2
 ובמזכירות.       
 לסיום תובא הצעת החלטה לאסיפה לאישור החברים. .3

 

המזכירות, בשם חברי המזכירות.יו״ר   -אורן גל   
 

 
 
 
 מנהל הקהילה משולחנו של  
 

 התחדשות ומה שבניהם.  ,חלון הראווה הציבורי, בנייה 
 

המבנים   החמד,  פינות  השבילים,  את  להכיר  לומד  בקיבוץ,  מסתובב  אני  האחרונים  בחודשים 
 הגלויים לעין, וגם את החצר האחורית.  

 

 לצד הבנייה וההתחדשות, ניכרים פינות של עזובה, גרוטאות, ואי שמירה על השטחים הציבוריים.  
 

רכב החוצים את המדשאות בימי    ו השטחים הציבוריים הם שלנו ובאחריותו כולנו. כל משאית ו/א
 .  בעתיד גשם, משמעותם הריסת הדשאים וחוסר היכולת לשקמם שוב

 

 זריקת פסולת וגרוטאות בשטחים הציבוריים יוצרים מפגע סביבתי, ונזק לקרקע.  
להסדיר בשטחי    פרטיותחניות    ניסיון  לבתים  בנוי,  הקרובות  פגיעה  משמעותם  הישן,  הקיבוץ 

 ובימי גשם אנחנו מתבוססים בבוץ.   בתשתיות הקיימות, בשבילים
 השארת ציוד במדשאות מקשה על אנשי הגינון לכסח את הדשא ולעשות את עבודתם. כמו כן 

 

באמצעותו נוכל לחדש גם את השבילים. אולם עד למועד  בוא יגיע, ו   הציבוריות  שיפוץ התשתיות 
 השיפוץ נדרש עלינו לשמור על השטח הציבורי. 

 

 לשימוש ורווחת כולנו.   חזות הקיבוץביחד, עם תשומת לב לסביבה, נוכל לשפר את 
 

ולשנות    בצע הסדרה, לשדרג, לעצמי   לע בשנת התקציב הבאה, זו תהא אחת מהמשימות שלקחתי  
 .  את הנוף הציבורי 

 ה.  קהילל  ציגהלאחר שתתגבש התוכנית א
 

 לפנות אליי באופן אישי בכל עת וצורך.  תמיד מזמין אתכם 
 .דודו פישר   -שבת שלום 

 
 

 שלום  -שבת  
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 אז מה למדנו? 
 

 לעשייתהתובנות המיפוי ו ביניים של תהליך הסיכום 
הובלת עדי שגיא ומרים  במהלך החודש וחצי האחרונים יצא צוות מתוך חברי מטה התנועה ב

,  רפאל צרפתי ואלי ברמן )תודה גדולה!( -גיבוי שני חברי התנועה שנרתמו למשימה בזרביב, ו 
 , מדרום ועד לצפון. ו יישובינ למיפוי 

. השבוע קיימנו פגישת סיכום קצרה  24יישובי התנועה מתוך  17עד היום התקיימו פגישות עם 
 שנועדה לחבר את המיפוי לכדי תובנות מעשיות שיעברו לעשייתה ככל שניתן.  

יש ציפייה להתערבות התנועה בנושאים שבהם נדרש סיוע מול מוסדות  למדנו מהמיפוי ש
המדינה בתחומים של מימון הוצאות קליטת המפונים, קליטת ילדי המפונים במסגרות החינוך  

והגיל הרך, קליטת אנשים מהגיל השלישי בבתים הקיבוציים. בעיקר בחוסר מדיניות ברורה  
 בנושאים אלו. 

למדנו שיש רצון חזק להשתלבות בעשייה החוצה ובתמיכה בקהילות המפונות שלנו ובכל 
מחכים מכם למשימה הבאה! תשתמשו בנו! וזה כשלעצמו   -האחרות. הבקשות החדות יותר היו 

 מאוד מרשים ומרגש.  
למדנו שיש רצון חזק לקשר עם התנועה ולקשר בין הישובים שבה. נשאלנו איך מגבירים את 

 הקשר וזו בהחלט סוגיה שמונחת ועוד תונח על שולחננו. 
קריאה מאוד דומיננטית שנשמעה שוב ושוב נגעה בנחיצות הגדולה במפגשי הפורומים ו 

, גיל  ותרבות ,מפגשי פורום חינוך -המקצועיים השונים, אלה שקיימים ואלא שעוד לא הוקמו 
 שלישי ועוד. 

המשתתפים במפגשים ציינו את הרצון לסיוע של התנועה באיתור בעלי תפקידים בתחום 
ההובלה הקהילתית וקראו למטה התנועה להגיע יותר לקיבוצים, למפגשים עם הנהגות הישובים 

 ובעלי התפקידים השונים. 
הוא  אין ספק שהסבב שעוד לא הסתיים הבהיר עד כמה המרקם האנושי המיוחד בישובים שלנו 

מיוחד, איכותי ומשמעותי שאפשר למנף אותו לעשייה משותפת, ללמידה הדדית ולקידום עם  
 ישראל כולו. 

כניות העבודה שלנו שנמצאות בתהליכי גיבוש ונשמח להמשיך  ו כל התובנות הללו ישתלבו בת
ולהגיע בפורמט כזה או אחר, להיות אוזן קשבת, לשמוע ולהשמיע, ולוודא באופן רציף 

שהיישובים שלנו, מצפון ועד דרום, ישמיעו את קולם ויצקו משמעות להיותנו תנועה אחת עם  
 מסך החלקים שלנו כישובים.  ערכים משותפים ויכולות משותפות שהן גדולות יותר 

 בה נעשה ונצליח 
 תודה לכל מי שהשתתפות במפגשים ולכל מי שעוד ישתתפו 

 
 רגע לפני שסוגרים את הדלת 

 -סיוע של הדס אחיטוב ב, בהובלתה של רינת דרור מקיבוץ מירבמיוחד, שיצא ליון עמודים י ג
ריבה פריד, עומד להגיע   –ובליווי של העורכת היוצאת   מנוסה והנהדרת,ה העורכת הלשונית

דד ליין. יש לנו כבר חומרים טובים ומשמעותיים, כולל מעורבות   -מה שנקרא  -לשלבי סיום 
מרגשת של בני הנוער שלנו, אבל נשמח ממש לשמוע אם יש ביניכם כאלה שיש להם מה לומר  

 ומוכנים לשתף.   -אישית, קהילתית, ולאומית  -על המצב 
ואם  Rinatdror30@gmail.com -הצעות יתקבלו בימים הקרובים ישירות למייל של רינת 

 יימצאו מתאימים ויצליחו להשלים את הפאזל, נשמח לשלב אותם.  
 בהצלחה לרינת ולכל הצוות!
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